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Nu har vi en hemsida, där 

kommer vi att lägga ut, 

aktuell information, pro-

tokoll, historik m.m. 

Meddela gärna vad Ni 

tycker ska finnas där, eller 

bidrag själv med innehåll. 

Skicka gärna in bilder som 

är av allmänintresse. 

Här finns också kontakt-

uppgifter till styrelsen. 

 

ÅRSSTÄMMAN 

Årsstämman blir den 27  

Mars kl 13.00 i SMS klubb-

stuga, kallelse kommer i 

god tid före, vi hoppas på 

god uppslutning då vi bl.a. 

kommer att informera om 

vår skogsvårdsplan som 

redan nu finns att läsa på 

hemsidan 

www.segelvik.se 

LÄGG IN DETTA MÖTE I 

DIN KALLENDER NU! 

 

Hej samtliga! 

Nils Stefansson heter jag och har av årsmö-
tet utsetts till ordförande för Segelviks 
Samfällighetsförening, ett förtroende jag 
tackar för och är stolt över att inneha. 

Lite kort om min bakgrund; 

Jag är född i Sundsvall och kom till Söder-
hamn 1967 där jag gick i skola fram till mili-
tärtjänsten. Min utbildning till jägmästare 
skedde i Umeå och efter diverse olika tjäns-
ter i bl.a. Ludvika, Falun och olika arbets-

platser i Stockholm återvände jag år 2 000 till Söderhamn och har sedan dess 
bedrivit konsultarbete i eget företag. 

Jag har sysslat elitidrott och har utifrån dessa erfarenheter senare engagerat mig 
ideellt som funktionär i diverse föreningar såsom ordförande i Solna Friidrott, 
Söderhamns Friidrott och Broberg-Söderhamn Bandy IF, ett uppdrag jag fortfa-
rande har. Jag har också varit ordförande och styrelseledamot i bolagsstyrelser 
som Rundvirke Skog AB och Söderhamns LBC. 

Som ni förhoppningsvis hunnit se har vi nu en hemsida där vi kan presentera 
information men där även ni kan inkomma med frågor, synpunkter eller förslag 
på ändringar. Styrelsen har under hösten sett till att vi har en modern skogs-
bruksplan för vårt gemensamma innehav. Styrelsen tankar runt detta är att alla 
stugägare ska fundera på hur man vill ha sin ”närmiljö” omkring husen och att vi 
sedermera vidareutvecklar vår skogsbruksplan utifrån detta och den lagstiftning 
som reglerar vårt skogsbruk. 

Styrelsen har vidare planer på att möjliggöra någon form av pub-verksamhet 
tillsammans med Söderhamns Segelsällskap i sommar och utifrån detta eventu-
ellt utveckla andra gemensamma träffar. Vi har också diskuterat möjligheten att 
ta upp ny diskussion med kommunen om våra lucktomter liksom att diskutera 
parkeringssituationen vid Skatöbron vilken emellanåt inte är tillfredsställande. 

Kontakta mig gärna med idéer, synpunkter eller förslag på ändringar  
på 070-569 49 47 eller nils.stefansson@nastefansson.se 

Styrelsen önskar alla en 

GOD JUL 
och 

ETT GOTT NYTT ÅR 

Vi kommer fortsättningsvis att skicka nyhetsbrev via mail, kontrollera Dina kon-

taktuppgifter i bifogad lista, meddela ändringar. 

Meddelanden kan också komma att skickas som SMS därför behöver vi Ditt mobil-

nummer.  


